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國立臺灣大學理學院推廣國際交流獎學金核給項目及參考標準 

一、依據國立臺灣大學理學院推廣國際交流獎學金設置要點第 6 點規定辦理： 
(一) 交換生： 

交換一學年者(含雙學位)，每名至多補助新台幣 20 萬元整； 
交換一學期者，每名至多補助新台幣 10 萬元整。 

(二) 海外短期研究:包括海外實習、短期研究、暑期班、密集課程等，經系

上同意，每名至多補助新台幣 6 萬元整。 
(三) 其他特殊原因，如發表於國際大型研討會且將會發表於國際知名刊物

等，經國際事務委員會審核確認有核准必要者，每名至多補助新台幣

4 萬元整。 
(四) 以上三項學生核定名額及金額，依該年度經費及學生實際申請狀況調

整。 
二、理學院學生出席國際會議補助標準 

 中 南 美

洲 及 非

洲 

歐洲、北

美洲及加

拿大 

紐澳 中 亞 及

西亞 
東北亞 東南亞 

Oral 40,000 40,000 38,000 35,000 15,000 13,000 
Poster 39,000 35,000 33,000 30,000 13,000 11,000 

 
 中國大陸 

華北和華西 
(東北、大連、長春、

吉林、西安、昆明等) 

華中 
(上海、杭州、南京

等) 

華南 
(廣州、福州、廈門、

香港、澳門等) 
Oral 17,000 12,000 10,000 
Poster 14,000 10,000 9,000 
註：優先考量補助提供論文摘要及論文全文之申請案 
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Guidelines for Determining Amount of Scholarship/Grant Assistance Awarded 
I. Scholarship Guidelines, Section 6: Award Categories & Sizes 

A. Exchange Students: Awardees engaged in one year of student exchange 
shall each receive up to 200,000TWD in grant funds. Awardees engaged in 
a single semester of student exchange shall each receive up to 100,000TWD 
in grant funds. 

B. Short-term Overseas Research: If pursuing overseas internships, short-term 
research, summer employment, intensive courses, or other initiatives, once 
approved by the relevant department, each awardee shall receive up to 
60,000TWD in grant funds. 

C. Other Special Circumstances: If determined by the College’s International 
Affairs Committee to have met the selection criteria, awardees whose work 
has been or is expected to be published in an internationally recognized 
journal or conference shall each receive up to 40,000TWD in grant 
assistance. 

D. The size and number of grants awarded to students in the three categories 
above is subject to change in accordance with annual finances and applicant 
pool size. 

 
II. College of Science Guidelines for Financial Support of Students Participating in 

Overseas Conferences & Meetings 
 Central & 

South 
America or 

Africa 

Europe or 
North 

America & 
Canada 

Australia & 
New 

Zealand 

Central & 
Southwestern 

Asia 

Northeast 
Asia 

Southeast 
Asia 

Oral 40,000 40,000 38,000 35,000 15,000 13,000 
Poster 39,000 35,000 33,000 30,000 13,000 11,000 

 
 Mainland China 

Northern & Western China 
(Dongbei, Dalian, Changchun, 

Ji-lin, Xi-an, Kunming) 

Central China (Shanghai, 
Hangzhou, Nanjing) 

Southern China 
(Guangzhou, Fuzhou, 
Xiamen, Hong Kong, 

Macau) 
Oral 17,000 12,000 10,000 
Poster 14,000 10,000 9,000 

Note: Priority will be given to applications providing an abstract and full-text. 


